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Zápis z jednání 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina č. 5/2011 

konaného dne 18. 5. 2011 
 
 
Přítomni: 

1. Antonín Pavel (předseda) 6. Havlíček Karel 

2. Štursová Helena 7. Bambasová Jaroslava 

3. Šajnar Jiří 8. Holík Pavel 

4. Hájek Pavel (místopředseda) 9. Kettner Lukáš (tajemník) 

5. Kafoňková Simona  
 
Omluveni: 

1. Kořínek Jiří 3. Mojžíš Peter 

2. Šmardová Hana  
 
Hosté: 

1. Charvátová Lenka (OZ) 4. Bureš Josef, MUDr. (OS ČLK / Havlíčkův 
Brod) 

2. Filip Jiří, MUDr. (OS ČLK / Třebíč) 5. Jenerál Pavel, MUDr. (OS ČLK / Žďár nad 
Sázavou) 

3. Poul Hynek, MUDr. (OS ČLK / Pelhřimov) 6. Ryšavá Dagmar (SZP) 
 
 
Program: 
 
1. Zahájení; 
2. Schválení programu; 
3. Kontrola zápisu; 
4. Setkání s ČLK; 
5. Jednání se SZP; 
6. Různé; 
7. Závěr. 
 
1. Zahájení zasedání 
Pavel Antonín, předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájil jednání. 
Přivítal všechny přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise 
usnášeníschopná. 
 
2. Schválení programu 
Pavel Antonín přednesl návrh programu zasedání. Ten byl 7 hlasy schválen. 
 
3. Kontrola zápisu  
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
4. Setkání s ČLK 
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Jiří Filip, zástupce OS ČLK Třebíč, pohovořil o výdeji licencí pro výkon praxe. Lékaři absolvují 
školení a povinné testy. Největší problémy činní výběr členských příspěvků, členství v České 
lékařské komoře je totiž povinné. 
 
 
Během jednání se dostavila členka komise Simona Kafoňková. 
 
 
Hynek Poul, zástupce OS ČLK Pelhřimov, doplnil, že na základě změny legislativy Česká 
lékařská komora (dále jen „ČLK“) ztratila spousty kompetencí a tím lékaři ztrácí motivaci být 
členy ČLK. Lukáš Kettner doplnil, že konečné rozhodnutí má zdravotní pojišťovna. 
Pavel Jenerál, zástupce OS ČLK Žďár nad Sázavou, vznesl dotaz k záměru zrušení 
Buchtova kopce. Lukáš Kettner odpověděl, že jako celek Buchtův kopec vykazuje každoročně 
ztrátu. Stav budovy je v havarijním stavu. Péče se plánuje přesunout do areálu 
Nemocnice Nové Město na Moravě. Jiří Filip vznesl dotaz, zda se do budoucna uvažuje 
o zřízení koronera, který by svoji práci vykonával i o víkendech, aby tuto povinnost nemusela 
řešit RLP. Lukáš Kettner odpověděl, že v původním návrhu zákona o zdravotních službách bylo 
uvedeno, že ohledávání zemřelých budou řešit praktičtí lékaři pro dospěle V novém návrh 
zákona je ale uvedeno, že tato povinnost přechází na kraje. Hynek Poul vznesl dotazy 
k převodům lůžek akutní péče na lůžka následné péče a k restrukturalizace lůžkového fondu v 
jednotlivých nemocnicích kraje Vysočina. Lukáš Kettner odpověděl, že se vedou jednání 
se zástupci zdravotních pojišťoven. Ředitelé krajských nemocnic byli vyzváni hejtmanem kraje 
Vysočina, aby delegovali dva zástupce (z řad ředitelů krajských nemocnic), kteří budou součástí 
tzv. „pracovní skupiny“. Tato pracovní skupina bude jednat se zástupci zdravotních pojišťoven 
ohledně restrukturalizace lůžkového fondu. Ředitelé do pracovní skupiny nominovali ředitele 
Nemocnice Jihlava a ředitele Nemocnice Pelhřimov. V pracovní skupině jsou dále nominováni 
za kraj Vysočina: hejtman kraje Vysočina MUDr. Jiří Běhounek, 2 zástupci 
OZ (Ing. Eva Tomášová a MUDr. Lukáš Kettner). Za zdravotní pojišťovnu byli nominování 
zástupci VZP, zástupce MV, zástupce VoZP, zástupce ZP Metal-Aliance. Předmětem jednání 
je zvolit správný mechanismus, aby finanční částky z restrukturalizace lůžkového fondu zůstaly 
kraji Vysočina. OZ připravuje vyhodnocení jednotlivých odděleních. V současné době 
je vyhodnoceno kožní oddělení. Bude následovat: oční, ušní, infekční, plicní atd. Pavel Hájek 
vznesl na zástupce ČLK dotaz, zda jsou plněny platové požadavky, které byly slíbeny v rámci 
akce „Děkujeme, odcházíme“. Zástupci ČLK se jednotně shodli na tom, že ano. 
Simona Kafoňková upřesnila, že v Nemocnici Třebíč bylo odebráno osobní ohodnocení, 
ale zároveň byl zdvojnásoben objem finančních prostředků určených na osobní ohodnocení. 
O výši osobního ohodnocení rozhodují primáři jednotlivých odděleních. Lukáš Kettner doplnil, 
že ZZS finanční prostředky určené na navýšení osobního ohodnocení nedostaly. 
Hynek Poul vznesl dotaz na nová výjezdová stanoviště v kraji Vysočina. Lukáš Kettner 
odpověděl, že bude dostavěno výjezdové stanoviště v Kamenici nad Lipou a poté je v plánu, 
pokud bude dostatek finančních prostředků, stavba výjezdového stanoviště v Habrech. 
Pavel Holík vznesl dotaz na oddělení paliativní péče v Nemocnici Jihlava. Lukáš Kettner 
odpověděl, že o zřízení oddělení paliativní péče bylo rozhodnuto roku 2010, kdy jihlavská 
nemocnice požádala o výběrové řízení Ministerstvo zdravotnictví ČR. Výběrové řízení 
na Ministerstvu zdravotnictví proběhlo s kladným výsledkem. Pavel Holík dále vznesl dotaz, 
zda se plánuje v kraji Vysočina stavba kamenného hospice. Lukáš Kettner odpověděl, že dle 
jeho informací není v současné koncepci hospicové péče stavba kamenného hospice v plánu. 
 
 
5. Jednání se SZP 
Zástupci středního zdravotnického personálu sdělili, že největší problém je ve financování sester 
v nemocnicích. Lukáš Kettner vznesl dotaz, jaké vztahy panují mezi sestřičkami a doktory 
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na pracovištích po akci „Děkujeme, odcházíme“. Dagmar Ryšavá odpověděla, že žádné větší 
problémy se neobjevují, spíše jde o individuální případy. 
 
 
6. Různé 
Někteří členové komise vyslovili žádost, aby byli s problémy, tématy atd. týkající se zdravotní 
komise v časovém předstihu informováni. Dále někteří členové vyslovili nesouhlas se 
sestavením pracovní skupiny týkající se restrukturalizace lůžkového fondu. Simona Kafoňková 
vznesla dotaz, kdo nominoval do pracovní skupiny členy za kraj Vysočina. Lukáš Kettner 
odpověděl, že na základě rozhodnutí hejtmana kraje Vysočina. Pracovní skupina bude na svých 
pracovních jednáních diskutovat se zástupci zdravotních pojišťoven o průběhu restrukturalizace 
lůžkového fondu. Členové komise vyslovili požadavek, aby s průběhem jednání pracovní 
skupiny byli včas seznámeni. 
 
 
Usnesení 04/05/2011/ZdK 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina 
navrhuje  
nominovat člena Zdravotní komise Rady kraje Vysočina do „pracovní skupiny“ týkající 
se restrukturalizace lůžkového fondu a 
navrhuje 
nominovat všech pět ředitelů krajských nemocnic do „pracovní skupiny“ týkající 
se restrukturalizace lůžkového fondu. 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 2 se zdrželo). 
 
 
Zasedání Zdravotní komise Rady kraje Vysočina č. 6/2011 se uskuteční ve st ředu 15. 6. 2011 
od 16:00 hod., v sídle Krajského ú řadu kraje Vyso čina, zasedací místnosti A 2.15. 
 
 
 
7. Závěr 
Předseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
Pavel Antonín v. r. 
předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina 
 
 

Zpracovala a zapsala Eva Charvátová dne 31. 5. 2011. 


